
                                         P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr   XXVII/2016 
 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 5 lipca  2016r. 
 
Miejsce obrad – sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad:  11.00 
 
W obradach sesji Rady Miejskiej w Barczewie uczestniczyli wszyscy radni: 
-do punktu 4 porządku obrad 13 radnych; 
-od punktu 5 – 15 radnych. 
 
Do punktu 1. 
Obrady XXVII sesji otworzył Pan Andrzej Maciejewski – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Barczewie. 
Pan Maciejewski powitał zebranych i przypomniał, że obchodzimy Rok Feliksa 
Nowowiejskiego. 
Zebrani( na stojąco) odśpiewali zwrotkę Hymnu Barczewa - „O Warmio moja miła”. 
 
Do punktu 2. 
Pan Andrzej Maciejewski stwierdził prawomocność obrad dzisiejszej sesji. 
 
Do punktu 3. 
Pan Lech Nitkowski – Burmistrz Barczewa: 
-proszę o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w 
sprawie poboru opłaty  za gospodarowanie  odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła  wniosek Burmistrza. 
 
Projekt tej uchwały przedstawiony zostanie po przyjęciu protokółu  z obrad 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie (w punkcie 5 porządku obrad). 
 
Porządek obrad po zmianach: 
4.Przyjęcie protokółu obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej; 
5.Projekt uchwały w sprawie  poboru opłaty za gospodarowania odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso; 
6.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka  Miejskiego w Barczewie; 
7.Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobku 
prowadzonym przez Gminę Barczewo, maksymalnej wysokości opłaty za 
wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat; 
8.Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Barczewo; 
9.Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości; 
10.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 



gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych  na terenie Gminy Barczewo; 
11.Projekt uchwały w sprawie terminu,częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo 
12.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości 
Rolnych Oddział  Terenowy w Olsztynie nieruchomości; 
13.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok; 
14.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu  geodezyjnego Łęgajny i części obrębu 
Kaplityny; 
15.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Barczewo na lata 2016-2025; 
16.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016r; 
17.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady; 
18.Sprawozdanie o pozyskanych funduszach pozabudżetowych w I połowie 2016r 
oraz przedstawienie perspektyw i planowanych prac mających na celu pozyskanie 
środków pozabudżetowych w II półroczu 2016r; 
19.Sprawozdanie o prowadzonych formach promocji gminy Barczewo w I półroczu 
2016r oraz przedstawienie planów promocji na II półrocze 2016r; 
20.Sprawozdanie z pracy stałych  Komisji Rady Miejskiej w Barczewie za II kwartał 
2016r; 
21.Interpelacje i zapytania radnych; 
22.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych: 
23.Odpowiedzi; 
24.Sprawy różne i wolne wnioski; 
25.Zamknięcie obrad  XXVII/216 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Porządek obrad przyjęty został  j e d n o g ł o ś n i e  (13). 
 
Do punktu 4. 
 
Protokół z obrad  poprzedniej sesji przyjęty został  j e d n o g ł o ś n i e (13)  przez 
Radę. 
 
Do punktu 5. 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – 
Skarbnik Miasta. 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Rada  Miejska   j e d n o g ł o ś n i e (15)    podjęła: 
 



                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(180)16 
w sprawie  poboru  opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa wyznaczenia inkasentów opłaty i określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Burmistrz Barczewa Pan Lech Jan 
Nitkowski. 
 
Pan Nitkowski powiedział między innymi: 
-istnieje potrzeba utworzenia żłobka. Otrzymujemy dofinansowanie w wysokości 
ponad 300 tysięcy zł. Stworzylibyśmy dwie grupy żłobkowe dla 16 dzieci . 
Skorzystajmy ze środków zewnętrznych tym bardziej, że żłobek jest potrzebny. 
Dobrze by było dać możliwość pójścia  matkom do pracy. Chciałbym również 
stworzyć dla naszych dzieci niepełnosprawnych  miejsce zajęć w Barczewie. 
 
Pani Edyta Gietka – prawnik MZOiZ przedstawił prezentację dotyczącą kosztów 
utworzenia i utrzymania żłobka. 
 
Pani Gietka powiedziała między innymi: 
-przedszkole nie prezentuje się dobrze. Wymaga pilnego remontu na zewnątrz i 
wewnątrz budynku. Pomysłem jest pozyskanie środków z Ministerstwa . 
Otrzymaliśmy 309 tysięcy zł. Warunkiem wzięcia tych środków jest utworzenie 
żłobka. Żłobek mieścił się będzie w budynku przedszkola – stąd możliwość 
przeprowadzenia remontu z tego projektu MALUCH. 
Koszty: Gmina musi dołożyć co najmniej 20%. 
Stałe środki na utrzymanie przedszkola to kwota – 1.872.444, żłobek 
proporcjonalnie 126.400zł. Jest to kwota którą na dzień dzisiejszy i tak wydajemy – 
czy żłobek będzie, czy nie. W ramach tych 20% zawierają się koszty wykonania 
dokumentacji projektowej, zatrudnienia pracowników i zakupu odzieży ochronnej. 
Pracownicy są zatrudnieni już dziś. To będzie na pracowników rozliczane – 1/2 
etatu przedszkole i 1/2 etatu żłobek. Poza aktualnymi  wydatkami należy 
przeznaczyć środki na zatrudnienie kucharki i 1/2 etatu dietetyka. 
Koszty: etat kucharki -  13 773 tyś.zł brutto do końca roku 
             1/2 etatu dietetyka – 10 329tyś.zł brutto do końca roku. 
To są koszt , które zawierają się w tych 20%. 
W ramach tych 309 tysięcy zł przeprowadzony będzie  remont budynku 
przedszkola, wyposażenie sal, zatrudnienie 2 opiekunek. Od 2017r  możemy starać 
się  o nowy  moduł tego projektu – 400zł miesięcznie na każde dziecko. 
Dochód własny gminy – to opłata  rodziców. Jeżeli nie otrzymamy środków z II 
Modułu to Gmina  dołoży 39.800zł na cały rok. Dyrektorem żłobka może być 
dyrektor przedszkola. Może być również wzięta pod uwagę  inna koncepcja – 
zatrudnienie odrębnego dyrektora żłobka. 
 
Pani Dorota Mikołajczuk – dyrektor Miejskiego Przedszkola: 
-żłobek  jest bardzo potrzebny u nas. Zainteresowanie jest ogromne. Zamysł taki 
był od dawna. Nie ma dnia żeby ktoś się nie interesował tą kwestią. Miasto się 



rozrasta. Należy zabezpieczyć potrzeby  dla młodych mieszkańców. 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-w ilu % zostanie rozwiązany problem 16 miejscami żłobkowymi? 
-ile będzie kosztowało utrzymanie 1 dziecka w żłobku? 
 
Pani Dorota Mikołajczuk:-od czegoś trzeba zacząć. Zaczynamy więc od 16 miejsc 
bo na tyle nas w tej chwili stać, takie są możliwości; 
 
Pan Kozon: 
-uważam, że nawet cząstkowo Pani tego nie załatwi; 
 
Pani Mikołajczuk: 
-małymi kroczkami zaczyna załatwiać się potrzeby; 
 
Pan Kozon: 
-budżet jest potrzebny na inne cele; 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-24 lutego na sesji  były przekazywane inne wyliczenia niż dziś. 
Wystąpiłem z zapytaniem na piśmie. Z otrzymanej odpowiedzi wynika, że koszt 
utrzymania jednego dziecka w żłobku  to kwota 2.300zł miesięcznie. Jestem za 
utworzeniem żłobka  natomiast nie może się to odbywać kosztem innych dzieci. 
Kiedyś Pani  Hanna Chyżyńska powiedziała, że nie tworzymy żłobka bo nie mamy 
miejsca. Teraz aby utworzyć żłobek Pani Dyrektor musiała zamknąć oddziały 
przedszkolne. Ciekawy jestem ile dzieci w wieku przedszkolnym nie dostało się do 
przedszkola aby można było otworzyć żłobek. 
 
Pani Mikołajczuk: 
-do rekrutacji była stosowana punktacja. Dzieci, które zgłoszone były na pełny 
zakres godzin, czyli te które nie miały opieki w domu, były przyjęte. Nie zostało 
przyjętych 30 dzieci do przedszkola. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-od września funkcjonowało będzie 8 grup przedszkolnych czyli o dwie mniej niż 
funkcjonuje dziś; 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-czy te dzieci nie przyjęte   do barczewskiego przedszkola mają miejsca 
zapewnione w innych placówkach? 
 
Pani Mikołajczuk: 
-część dzieci jest „zagospodarowana” w przedszkolach w Łęgajnach i Kronowie; 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-”MALUCH” jest korzyścią dla Gminy i uważam, że słusznym kierunkiem jest 
utworzenie żłobka. Chciałbym abyśmy spojrzeli na to po gospodarsku. 
Zainwestowanie w młodego człowieka  jest zawsze korzystne. 



Pan Andrzej Maciejewski: 
-tabela, którą przedstawił  Pan Burmistrz mówi o tym, że w następnych latach 
Gmina wydawała będzie coraz więcej na żłobek. Uważam, że żłobek tworzony jest 
kosztem 3 latków. Dzieci przedszkolne będą wyjeżdżały najczęściej do Olsztyna a 
za nimi dotacja. 
 
Pani Hanna Chyżyńska: 
-jesienią nie wiedzieliśmy, że Minister cofnie 6-latki do przedszkoli. Zakładaliśmy, że 
pójdą do szkół. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-należy jasno powiedzieć, że 3-latki nie pójdą do przedszkola kosztem  utworzenia 
żłobka. Trzeba było nam to wyraźnie powiedzieć wcześniej. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-dzieci pozostały w Gminie. Nie pojechały do Olsztyna. Proszę nie histeryzować. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-histerii nie ma ale nie jest to niestety ułatwienie dla rodziców, którzy muszą wozić 3 
letnie dzieci do Kronowa, Lamkowa czy Ramsowa. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-Panią dyrektor proszę na następną sesję o diagnozę ile dzieci gdzie poszło. To 
Minister zrobił nam to zamieszanie. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-musimy się dostosować do ustawy. Dzieci 3-letnie nie mogą tracić z powodu tego, 
że utworzymy żłobek. 
 
Pani Halina Bronka: 
-dzieci nie zostały przyjęte do przedszkola. Jako radna czuję się oszukana. 
Pozwoliłam sobie nie przeliczać a to niestety był błąd. 
Do dnia dzisiejszego nie otrzymałam dokładnych wyliczeń utrzymania żłobka. 
W wielu miejscowościach są żłobki prywatne, nawet w wielkich miastach. Mało jest 
natomiast żłobków państwowych. Czy naszą Gminę stać jest  na to aby płacić za 
dziecko po 2.003zł. 
Pokazany został zły stan techniczny przedszkola. Nie zabierajmy tych 65 tysięcy zł. 
Niech to zostanie na remont tej placówki. 
Jeżeli chodzi o 6-latki – to nie  Minister cofnął dzieci do przedszkoli, to rodzic 
decyduje o tym czy dziecko ma iść do szkoły w wieku 6 lat czy nie. 
-będzie zatrudnionych 6 osób. Czy jeśli żłobka nie będzie to te osoby stracą pracę 
-dużo rodziców zwracało się do mnie z żalem, że ich dzieci nie zostały przyjęte do 
przedszkola. Nie można robić czegoś za coś. 
-dzieci nie będą odwożone do Olsztyna, ponieważ nie mamy komunikacji publicznej 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-nie przekonanych nie przekonamy; 
 



Pan Andrzej Maciejewski: 
-uchwały należy podejmować świadomie. 
 
Pani Halina Bronka: 
-to nie są moje pieniądze ale pieniądze 16 tysięcy mieszkańców tej Gminy. 
 
Pani Hanna Chyżyńska: 
-wszystkie Gminy, które aplikowały o te środki dostały tyle samo co my. 
Sprawdziłam to. Pracę straci 3 osoby: 2 nauczycieli i 1 woźna oddziałowa. 
 
Pani AlinaJakończuk: 
-z tego co mi wiadomo tym osobom z końcem roku szkolnego kończą się po prostu 
umowy o pracę więc zwolnień nie będzie; 
-czy jak nie utworzymy żłobka to będziemy musieli zwrócić pieniądze. Na dzień 
dzisiejszy szkoda tych 309 tysięcy zł. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-rodzice muszą zdawać sobie sprawę z tego, że za dwa lata żłobka może nie być; 
-bardzo interesujące było wystąpienie pani mecenas w sprawie etatu dyrektora 
żłobka. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-te 309 tysięcy zł to jest bardzo duża kwota , która nie znalazłaby się  w naszym 
budżecie  dla przedszkola. Biorąc pod uwagę ogromne potrzeby możemy ją łatwo 
pozyskać. W przyszłym roku będziemy mogli  wystąpić o środki z II Modułu i znów 
możemy pozyskać pieniądze. Jeżeli „O” będą w szkole zrobi się miejsce w 
przedszkolu bez  stwarzania nowego budynku. Żłobek  jest jednym z ciekawszych 
rozwiązań. Bardzo apeluję o podjęcie dobrej decyzji. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-myślę, że do tematu Żłobka powinniśmy wrócić w przyszłym roku – nie kosztem 3-
latków. 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-zadałem dwa pytania i chciałbym uzyskać na nie odpowiedź aby móc podnieść za 
czymś rękę: 
a)jaki koszt rocznie wyniesie zatrudnienie obsługi? 
-czy nie można otworzyć Przedszkole w Bartołtach Wielkich? 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-nie można robić czegoś kosztem 3-latków. Mam rozdarte serce i mam mętlik w 
głowie. Chciałbym aby był żłobek i aby wszystkie 3-latki mogły iść do przedszkola 
czy to na 5 czy na 8 godzin. Nie wiem jak głosować. 
 
Pani Edyta Gietka: 
-mamy dwie  jednostki organizacyjne: żłobek i przedszkole. Gdybyśmy utworzyli 
żłobek to część kosztów dotyczących przedszkola przejdzie na żłobek. Dlatego 
mówiąc o kosztach utrzymania żłobka należy pamiętać o tym, że część środków 



jest już wydatkowana (liczona) w przedszkolu. Dodatkowa kwota 24.102zł  
potrzebna do końca roku czyli  6.025zł  miesięcznie na utrzymanie żłobka.. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-pani Chyżyńska jest personalnie odpowiedzialna za przygotowanie dokumentów, 
materiałów – więc dlaczego Pani doprowadziła do powstania takiego chaosu? 
Na tą chwilę jestem przeciwny bo nie wiem ile konkretnie dzieci nie zostało 
przyjętych do przedszkola. Co my radni mamy powiedzieć rodzicom dzieci nie 
przyjętych do przedszkola, że tworzymy żłobek aby wykonać remont w przedszkolu 
i dlatego ich dzieci nie zostały przyjęte do przedszkola. 
Nie przygotowanie dokumentów dotyczących żłobka to Pani wina i powinna się 
Pani podać do dymisji; 
-usunięcie z porządku obrad poprzedniej sesji uchwał to była wina Pana Zdziarstka 
i Pani Hania Chyżyńska. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-dziwię się Panu Panie Przewodniczący, że dopuszcza Pan do takich wystąpień i 
pozwala radnym decydować o tym kto ma się podać do dymisji, kogo ma się 
zwalniać. Za zatrudnianie pracowników odpowiada Burmistrz; 
-klimat i atmosfera w przedszkolu jest wspaniała i dyrektora przedszkola mamy 
wspaniałego; 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-dlaczego dzisiaj nie mamy informacji przygotowanej dla radnych ile dzieci i z 
jakiego powodu nie zostało przyjętych do przedszkola? 
 
Pan Dorota Mikołajczuk: 
-w momencie ogłaszania rekrutacji podałam ile jest  przewidzianych miejsc do 
planowanych 8 oddziałów przedszkolnych i podane były  wszystkie kryteria przyjęć. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-czy wśród tej 30 nie przyjętych dzieci mogą być dzieci, które zostały przyjęte do 
innego przedszkola, ponieważ rodzice składali wnioski  do więcej niż jednego 
przedszkola? 
 
Pani Dorota Mikołajczuk: 
-tak może być i to okaże się dopiero  1 września 2016r; 
 
Pan Bogusław Matłoka: 
-wiedz, którą posiadamy wystarczy do tego aby przejść do głosowania. 
 
Pasn Jarosła Bonus: 
-czy te 16 miejsc wystarczy? 
 
Pani Mikołajczuk: 
-z telefonów, które otrzymujemy wiem, że zapotrzebowanie jest większe. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 



-czy ma Pani rozeznanie ile  dzieci na 100% nie dostanie się do barczewskiego 
przedszkola? 
 
Pani Mikołajczuk: 
-taką wiedzę będę miała 1 września 2016r. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-uważam, że ten temat powinien być rozpatrywany w przyszłym roku. 
 
Głosowanie wniosku Pana Matłoka dot. głosowania uchwały: 
 „za” wnioskiem głosowało 13 radnych 
„Przeciwnych” było 2 radnych. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-w dniu wczorajszym Komisja do Spraw Mieszkaniowych i gospodarczych była 
negatywnie nastawiona. Natomiast dopuszczamy możliwość zmiany opinii, decyzji. 
 
Pan Rafał Surmński: 
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna; 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest negatywna; 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-opinia Komisji Rolnictwa jest negatywna; 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-Komisja Regulaminowa jest za utworzeniem żłobka. 
 
Na sali obecnych jest 15 radnych. 
 
„Za” podjęciem uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Barczewie 
głosowało 7 radnych; 
„Przeciw” utworzeniu Żłobka  głosowało 8 radnych. 
 
Rada nie podjęła uchwały w sprawie utworzenia Żłobka  Miejskiego w Barczewie. 
 
Pan Lech Jan Nitkowski: 
-w związku z nie podjęciem przez Radę uchwały w sprawie utworzenia Żłobka 
Miejskiego w Barczewie proszę o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 – czyli 
projektu uchwały w sprawie ustalenia  opłaty za pobyt dzieci w żłobku 
prowadzonym przez Gminę Barczewo, maksymalnej wysokości opłaty za 
wyżywienie oraz warunków  zwolnienia z tych opłat; 
 
Rada 14 głosami „za” i 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek  Burmistrza Barczewa. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-głosowanie w sprawie utworzenia żłobka było tendencyjne. Przewodniczący nie 



powinien wyrażać swojego zdania przed głosowaniem. 
Pani Dorota Mikołajczuk: 
-jest mi niezmiernie przykro, że szukając środków zewnętrznych – później je  
odrzucamy. Chciałam tylko przypomnieć, że na początku rekrutacji była podana 
liczba dzieci , które będą przyjęte do przedszkola i to bez wpływu na tworzenie 
żłobka. 
 
Pani Halina Bronka: 
-była to trudna decyzja ale przedszkole wcale nie musi wyglądać tak jak wygląda. 
Środki takie można pozyskać na taki cel z różnych źródeł. Mamy dyrektora, 
menadżera , który powinien pozyskać takie środki na taki cel. Jest mi przykro, że 
uchwały są niedopracowane. Na poprzedniej sesji spadło tyle uchwał z powodu 
złego ich przygotowania. Bardzo proszę ni traktować radnych jak maszynki do 
głosowania. Jeżeli będziemy otrzymywali  dobre materiały być może  będziemy 
głosowali inaczej. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-czy Państwo uważacie, że nam potrzebne są kolejne, nowe placówki do 
rozliczenia. Skoro Państwo chcieliście aby pozyskiwać środki – to to czyniono. 
Nasze Przedszkole to jest fajne, przyjazne miejsce i w ogóle nie dziwię się 
Dyrektorowi tej placówki, że kiedy pojawiły się dodatkowe możliwości pozyskania 
środków na poprawę wyglądu jednostki to sięgnęła po nie. 
Gratuluję doskonale przygotowanych dokumentów. 
 
Do punktu 8. 
 
Wyjaśnienia  przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek – Zastępca kierownika BIOŚ. 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-gdyby nie Pani Iwona Ćwiek i telefon od Pani Iwony do dziś byłbym za zdjęciem 
tego z porządku obrad. Wszystko powinno być uzgodnione z kierownikiem 
Zdziarstkiem, który potem dał nogę. Tylko dzięki Pani Ćwiek dziś te projekty mogą 
być rozpatrywane. 
 
Pani Halina Bronka: 
-współpraca z Paniami z Ochrony Środowiska i z Panią Ćwiek była pozytywna. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-opinia Komisji do Spraw Mieszkaniowych i Gospodarczych jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych  - nieobecny radny  Rafał Surmański. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e(14)  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę   nr  XXVII(181)16 



w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Barczewo. 
 
Do punktu 9. 
Wyjaśnienia  -  Pani Iwona Nobert- Ćwiek. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Rada  Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(182)16 
w sprawie określenia  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. 
 
Do punktu 10. 
Wyjaśnienia – p[ani Iwona Nobert-Ćwiek. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali  obecnych jest 13 radnych – nieobecni radni: Krzysztof Ludwiniak i Rafał 
Surmański. 
 
Rada   Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(183)16 
w sprawie ustalenia wzoru  deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
 
Do punktu 11. 
Wyjaśnienia – Pani Iwona Nobert-Ćwiek 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych – nieobecny radny Rafał Surmański. 
 
Rada  Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(184)16 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
na terenie Gminy Barczewo; 
 



Do punktu 12. 
Wyjaśnienia przedstawił Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik Wydz.GNR. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecni są wszyscy radni – 15 osób. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(185)16 
w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 
Terenowy w Olsztynie nieruchomości. 
 
Do punktu 13. 
Wyjaśnienia przedstawił Pan Jarosław Złotkowski – Pełnomocnik Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecni są wszyscy radni – 15. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(186)16 
w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na 2016r 
 
Do punktu 14. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-czy skrzyżowanie w Łęgajnach będzie bezkolizyjne? 
 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-jeszcze nie wiemy; 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-opinia Komisji Rolnictwa i  Leśnictwa jest pozytywna. 



 
Pan Bogdan  Caruk: 
-opinia Komisji do Spraw Mieszkaniowych i Gospodarczych  jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 15 radnych. 
 
Rada Miejska  podjęła: 
 
                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(187)16 
w sprawie  przystąpienia do n zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego obrębu geodezyjnego Łęgajny i części obrębu Kaplityny; 
 
Do punktu 15. i punktu 16. 
Zmiana WPF i budżetu 
 
Wyjaśnienia przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pani Dorota Kondratowicz: 
Korekty w WPF będzie wymagał kontrowersyjny zapis: 
„65 tysięcy zł  z remontów placówek oświatowych pozostanie na remontach  w 
oświacie bez zapisu , że będzie  to żłobek”. 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych do obydwóch projektów uchwał jest 
pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-Komisja Regulaminowa również pozytywnie opiniuje obydwie uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 15 radnych. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli: 
 
                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(188)16 
w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 
2016-2025; 
 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli: 
 
                                         U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXVII(189)16 
w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2016r. 
 
 
Do punktu 17. 



Sprawozdanie z działalności między sesjami przedstawił Burmistrz Barczewa Pan 
Lech Jan Nitkowski. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-w odbywających się na naszym terenie zawodach w ratownictwie uczestniczyli 
goście z Gminy Hagen a.T.W w Niemczech. Podziękowanie należy się dla Pani 
Anny Gędas i strażaków OSP Barczewo za  organizowanie pobytu naszych gości u 
nas. Burmistrz Hagen wystosował zaproszenie dla Burmistrza Barczewa i radnych 
do Gminy Hagen. 
-u Prezydenta Olsztyna Pana Grzymowicza zorganizowane było spotkanie. W tej 
wizycie naszą Radę reprezentowała Pani Halina Bronka. 
 
Pani Halina Bronka: 
-Gmina Barczewo jest traktowana przez Olsztyn bardzo źle. Wizyta była planowana  
wcześniej. Z naszej strony uczestniczył Pan Burmistrz, Pan Kasprzak i ja. Ze strony 
Olsztyna udział wziął Pan Grzymowicz, Pan Pancer i prawnik. Tam nie było niczego 
miłego. Pan Prezydent cały czas pracował na tablecie. Głos najpierw zabrał Pan 
Burmistrz, potem Pan Jacek, potem ja. Poinformowałam, że byłam jedną z autorek 
interpelacji Rady. Mówiłam, że ścieki są za drogie. Pan Kasprzak potwierdził to co 
mówiłam. Powiedziałam, że radni Gminy Barczewo chcą przeznaczyć pewną kwotę 
na budowę własnej oczyszczalni. Nie było na te słowa żadnej reakcji. Powiedziałam 
również , że w inwestycjach  prowadzonych  przez Gminę Olsztyn uczestniczą 
mieszkańcy Barczewa. Zadałam parę pytań, na które nie otrzymałam odpowiedzi. 
Wychodzi na to, że kwota  1 miliona zł jest zyskiem Gminy Olsztyn. Do dnia 
dzisiejszego nie mamy podpisanego porozumienia z Olsztynem Chcieli abyśmy 
przystąpili do negocjacji. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-podtrzymuję stanowisko aby w tych negocjacjach wziął udział Prezes ZWIK i nasz 
prawnik. 
 
Pan Jacek Kasprzak: 
-nigdy PWIK z własnej woli nie udzielił nam bonifikaty i nie widzimy szans na żadne 
bonifikaty. Zaproponowano nam połączenie spółek poprzez konsolidacje podmiotów. 
Pismo, które otrzymaliśmy wczoraj jest identyczne jak te które otrzymaliśmy w 2011 
roku. Traktują nas jak małego chłopca do bicia. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-w pewnym czasie byliśmy dla Olsztyna  partnerem jak było wysypisko w 
Łęgajnach. Wówczas Olsztyn nas potrzebował. Mamy pełny obraz tego jak nas 
traktuje Olsztyn. Uważam, jak  mamy możliwość  powalczenia – to powalczmy. 
 
Pan Jacek Kasprzak: 
-to nie jest prawda, że nie chcieliśmy  zawrzeć porozumienia. Podejmowaliśmy 
wielokrotnie próby ale były one niestety jednostronne. 
 
Do punktu 18. 
Sprawozdanie o pozyskanych funduszach pozabudżetowych w I połowie 2016r 



oraz  przedstawienie perspektyw i planowanych pracach mających na celu 
pozyskania środków pozabudżetowych w II półroczu 2016r przedstawiła Pani Aneta 
Janikowska-Kiśluk – kierownik Informacji Turystycznej w Urzędzie Miejskim w 
Barczewie. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-Komisja Oświaty opracowała pewien system wdg którego szkoły powinny składać  
takie sprawozdania  ale dyrektorzy szkół nie zostali o tym poinformowani. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-wystąpię do dyrektorów o przekazywanie takich informacji; 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-w związku z tym, że rozszerzamy obszar rewitalizacji można będzie ująć 
Przedszkole; 
 
Pani Aneta Janikowska-Kiśluk: 
-program przyjęty został w 2015r i tak zawarte są zadania. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-gdyby okazało się, że nie  jest możliwy jest remont młyna to czy można środki 
przeznaczyć na remont przedszkola? 
 
Pani Aneta Kiśluk: 
-to należy zmienić teraz. 
 
Do punktu 19. 
 
Sprawozdanie przedstawiła Pani Aneta Janikowska-Kiśluk. 
 
Pani Halina Bronka: 
-widać zmiany w promocji Gminy Barczewo. To dzięki tej nowej komórce. Zadziało 
się to dzięki temu co mówiła Rada. Zastrzeżenia mam do strony Urzędu. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-swoje uwagi wyraziłem na posiedzeniu Komisji Promocji. 
 
Do punktu 20. 
 
Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie za II kwartał 
2016r przedstawili Przewodniczący poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Barczewie. 
 
Do punktu 21. 
 
Interpelacje i zapytania radnych: 
 
Pan Bogdan Caruk: 



-Pan Jacek zobowiązał się ,że za kwotę  17 tysięcy zł  zostanie wyremontowane wc. 
Pan Burmistrz powiedział, że takiej informacji nie słyszał; 
-śmietnik przy ulicy Mickiewicza – tam zasadny jest monitoring. Wywożone są tam 
meble i inne sprzęty gospodarstwa domowego. Czy zostanie tam zainstalowana 
kamera? 
-w grudniu Komendant Miejski Policji zobowiązał się, że zabezpieczy nam 
dodatkowe patrole. Czy będziemy mieli wzmocnienie? 
-bieżnia – czy nam  jest potrzebna taka bieżnia na  naszym stadionie miejskim z 
którego korzysta Stowarzyszenie i ma podpisaną umowę do 2020r. 
Chciałbym Państwu przedstawić zdjęcia stadionu i tej bieżni. Zdjęcia są z niedzieli. 
Proszę to obejrzeć i powiedzieć czy  zasadne jest dalsze użyczanie tego stadionu 
dla  tego Stowarzyszenia. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-przed meczami Pan też nie kosi swoich boisk. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-młodzież kopie się na ulicy Północnej a to jest prywatny stadion dla jednego  
stowarzyszenia. Będę wnioskował o rozwiązanie umowy użyczenia z tym 
stowarzyszeniem, które ma prywatnego pracownika, któremu płaci Gmina. Czy jest 
to obiekt, który służył będzie  dla mieszkańców czy tylko dla jednego Klubu? 
Czy będzie rozwiązana umowa między Gminą  a Stowarzyszeniem. Tak nie może 
funkcjonować Stadion Miejski. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-czy Stowarzyszenie ma utrzymywać cały obiekt łącznie z bieżnią? 
-czy będzie rozwiązana umowa? 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-być może jest to incydent. Sprawdzę i odpowiem. 
 
Pani Balbina Buras: 
-miasto jest piękne ale ktoś kosi te trawniki, żeby wyglądały tak ładnie jak 
wyglądają. Niestety w trakcie tych prac nieczystości psie walą kosiarzy po oczach. 
Co będzie robione w tej sprawie? 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-budynek po byłej szkole w Tumianach został sprzedany. Przygotowany jest projekt 
oświetlenia dla Tumian i te pieniądze mają być na to przeznaczone. Ja jednak 
uważam, że pieniądze te  powinny być przekazane na potrzeby szkoły 
podstawowej w Barczewie. Gdyby nie pracownicy tej Szkoły, fundusz socjalny i 
pomoc rodziców to tego budynku dawno by nie było. Wnioskuję o to. 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-czy można posadowić lampę na placu zabaw w Odrytach? 
 
Pani Anna Wojszel: 
-czy gmina ma kontrolę nad jednostkami wywożącymi nieczystości płynne? 



 
Pan Adam Dowgiałło: 
-dziś otrzymaliśmy opinię Inspektora Sanitarnego – czy ktoś zna hasło do tego 
rebusu? 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-panie wydrukowały wersję elektroniczną. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-czy jest szansa aby Informacja Turystyczna otwarta była w soboty? 
-niech Pan Burmistrz pilnuje  na rozbudowywaniej „16” kolizyjnych wyjazdów, tam 
gdzie jest najwięcej wypadków (Wrócikowo, Kaplityna, Łęgajny); 
-czy możemy otrzymać analizę nasilenia częstotliwości przejazdów busów na trasie 
Barczewo-Olsztyn? 
-czy w związku z rozszerzeniem obszaru rewitalizacji możemy w ekspresowym 
tempie zmienić remont młyna na remont przedszkola, bieżni? 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-czy jest odpowiedź na pismo z dnia 1.10.2015r skierowane do Prezydenta 
Olsztyna w sprawie komunikacji publicznej? 
 
Pan Jarosław Bonus: 
-czy można na Orlikach wywiesić godziny pracy tych obiektów? 
-prosiłem o ustawienie Toj Toja w okolicach starówki. Czy są na to środki? 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-19 maja zwracałem się pisemnie o naprawę ulicy Kwiatowej w Wójtowie. Czy 
zamierza Pan skierować tam ekipę do naprawy tej drogi i kiedy to nastąpi? 
Wczoraj około godziny 21.45 jechałem tą ulicą i nie była naprawiona; 
-czy jest możliwość aby Straż Miejska brała udział w festynach organizowanych na 
terenie gminy jako zabezpieczenie? 
-proszę o udostępnienie analizy dotyczącej komunikacji busów na adres meilowy; 
 
Pani Halina Bronka: 
-proszę o postawienie WC w okolicach OSP tam gdzie  przybijają kajaki. Proszę 
również aby Pan Burmistrz nawiązał kontakt z firmą, która wynajmuje kajaki aby 
zechcieli partycypować w kosztach , w przyszłości, budowy  trwałego WC w 
tamtych okolicach; 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-czy jest możliwe zastosowanie toalety obwoźnej? 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-śmietnik na ul. Mickiewicza. W tych okolicach są schody i można by było na 
budynku prywatnym umieścić latarnię. Schody są w tym samym ciągu co ten 
śmietnik. 
 
Do punktu 22. 



Nie było 
 
Do punktu 23. 
Odpowiedzi: 
Pan Lech Nitkowski: 
-na szereg Państwa pytań powinien odpowiedzieć Skarbnik Miasta. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-dla Pana Kazimierza Kozona – umieszczenie lampy – proponuję dokupić trzy 
lampy za pozostałe środki z postępowania. Będziemy to rozpatrywali; 
-dla Pani Balbiny Buras – ponieśliśmy koszty zakupu pojemników, rękawic. Od 
właścicieli zależy jak to wygląda. Straż Miejska jest upoważniona do karania 
właścicieli ,którzy nie przestrzegają tego porządku; 
-dla Pani Aliny Jakończuk – środki ze sprzedaży Tumian – do kogo Pani to mówi? 
Jeśli Pani to mówi do całej Rady, to ja to rozumiem; 
-dla Pani Wojszel – wywóz nieczystości płynnych – Gmina kontroluje wywożących 
zarejestrowanych. Gmina sprawuje kontrolę nad gospodarką ściekową; 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-czy ona jest sprawowana tak jak  przy wywozie nieczystości  stałych? 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-tak samo; 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-dla Pana Dowgiałło – praca Informacji Turystycznej w sobotę – jest to możliwe ale 
będzie to kosztowało bo muszę za tą pracę oddać wolne w innym dniu tygodnia; 
-dla Pana Dowgiałło: oznakowanie skrzyżowań na „16”. Zwrócimy się powtórnie o 
oznakowanie tych skrzyżowań do GDDKIA do momentu przebudowy „16”; 
-przebudowa kanału ORZYC – Pani  dyrektor Skowron to przeanalizuje; 
-analiza transportu publicznego – dostarczymy to Państwu; 
-remonty w ramach projektów związanych z Cittaslow – inne zadania – 
skonsultować to musimy z marszałkostwem ; 
-dla Pani Mańkowskiej  - sprawdzimy to i udzielę odpowiedzi; 
-dla Pana Bonusa – na ORLIK-ach muszą być harmonogramy; 
-Straż Miejska  -  zabezpieczanie  festynów  gminnych – nie mówię nie; 
-TOY TOY przy OSP – czy pozwolą? 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-remont ulicy Kwiatowej w Wójtowie – jest tam zrobione w destrukcie; 
-latarnia przy schodach  - napisaliśmy wniosek do Starostwa o postawienie lampy; 
 
Pani Halina Bronka: 
-moje zapytanie w sprawie toalet było dwuczłonowe: postawić obiekt tymczasowy 
teraz ale w dalszej części zapytania chodziło mi  o to aby dogadać się z firmą 
przechowującą kajaki na OSP Barczewo o partycypację w kosztach budowy 
stałego  WC; 
-czy w ramach rewitalizacji można postawić ładny obiekt wc w starym stylu? 



-jeżeli chodzi o środki uzyskane ze sprzedaży budynku byłej szkoły w Tumianach to 
proponuję aby tą uzyskaną kwotę podzielić na Szkołę Podstawową w Barczewie i 
część środków przeznaczyć na lampy w  Tumianach; 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-wnioskuję  do Komendanta Miejskiej Policji o zwiększenie sił policyjnych; 
-Pani Ala i Pani Halina źle mówią o budynku w Tumianach. Od wielu lat budynkiem 
tym zawiaduje Zakład Budynków Komunalnych; 
-wnioskuję o kamerę przy śmietniku na Mickiewicza. 
 
Do punktu 24. 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-wczoraj rozmawialiśmy z Komendantem Policji i obiecał, że przekaże większe 
siły; 
-proszę aby na sierpniowej sesji dyrektor CK-B przedstawił swoje plany działalności 
placówki; 
 
Pani Balbina Buras: 
-wracam do sprawy psich odchodów. Proszę aby Straż Miejska pod koniec wakacji 
przedstawiła sprawozdanie z działań prowadzonych w kierunku wyegzekwowania  
od właścicieli psów obowiązku sprzątania po nich. Proszę o rozwieszenie plakatów 
o tej akcji. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-to było już powtarzane  na wielu spotkaniach. Miała być kampania przeznaczona 
dla właścicieli psów mówiąca o tym aby nieczystości po psach umieszczać w tych 
poustawianych pojemnikach. Zapytanie kieruję do Zastępcy Burmistrza: dlaczego 
takiej  kampanii nie było? Była również propozycja wprowadzenia podatku od 
posiadania psów a pieniądze zebrane z tego podatku przeznaczyć na sprzątanie 
po psach. 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-wnioskuję o zaproszenie na przyszłą sesję Komendanta Policji aby nam 
powiedział kto jest na wsiach dzielnicowym; 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-poproszę o telefony do dzielnicowych; 
 
Pan Kazimierz Kozon: 
-proszę aby taki dzielnicowy odwiedził raz na dwa  miesiące daną wieś; 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-skrzyżowania na „16” - mnie nie chodziło o to aby te skrzyżowania  oznakować ale 
o to  abyśmy mieli wpływ i pertraktowali w sprawie pobudowania  tam skrzyżowań 
bezkolizyjnych. 
-proszę o przeznaczenie środków  na wykonanie  bieżni przy boisku na gimnazjum; 



 
Pan Bogdan Caruk: 
-chodzi mi o przejrzystość naszej pracy : Stowarzyszenie, które użytkuje Stadion 
Miejski 4 razy do roku wynajmuje obiekt dla Olsztyna. Zawodnicy myją się na 
ORLIK-u, brudzą pomieszczenia. Sprząta ZBK, a płacimy wszyscy. Tam jest rażące 
niedbalstwo. Złożę w tej sprawie wniosek. Na Stadionie jest człowiek, który 
powinien dbać o dwa obiekty. Stowarzyszenie otrzymało kosiarkę od Gminy za 
darmo. 
 
 
Pan Rafał Surmański: 
-decyzja Rady, zgodnie z którą nie powstanie  Żłobek – dziwię się Państwu, że nie 
chcecie 300 tysięcy zł. 
Stawiam wniosek o przyznanie 300 tysięcy zł dla przedszkola . Zapraszam również 
Państwa na objazd placówek oświatowych i zapoznanie się z ich stanem. 
 
Pani Aneta Janikowska-Kiśluk: 
-przeznaczenie środków na budowę boiska przy gimnazjum. Cały czas jesteśmy na 
etapie analizowania  możliwości pozyskania środków. Złożyłam wniosek na 
przeznaczenie środków na modernizację  bieżni przy Szkole Podstawowej w 
Barczewie. Jest możliwość otrzymania  zwrotu  50% kosztów. Chciałabym abyście 
się Państwo pochylili nad tym tematem tak abyśmy mogli wykonać odpowiednie  
dokumenty na czas. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-jestem pomysłodawcą wykonania 200m bieżni. Koszt – to około 400tysięcy zł. 
Remont 400 metrowej bieżni to koszt 1 miliona zł. Różnice są znaczne. Ten obiekt 
(koło gimnazjum) służyłby mieszkańcom trzech osiedli. 
 
Pani Halina Bronka: 
-dzisiejsza sesja to koncert życzeń do budżetu na 2017r. Musimy zorganizować 
spotkanie na którym powiemy sobie co chcemy  zrobić. Proszę się do tego 
przygotować. 
 
Do punktu 25. 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXVII/2016 sesję Rady 
Miejskiej w Barczewie. Dziękuje Państwu za udział w obradach. 
 
Protokółowała: 
Barbara Kwapis                                                   Przewodniczący 
                                                                            Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                            Andrzej Maciejewski 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


